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  ZIMNÍ OPLOTSKÉ LISTY 

prosinec 2022 

 
 

Vážení voliči,  

     chtěla bych Vám všem, kteří jste se zúčastnili voleb do zastupitelstva obce Oplot, 
za stranu „PRO OPLOT“ poděkovat za projevenou důvěru a za to, že jste si udělali 
čas a svou účastí vyjádřili svůj zájem o život a rozvoj naší vesničky. Vážíme si všech 
hlasů občanů naší obce. Neslibujeme nemožné, ale naši práci již znáte a my chceme 
i nadále v mezích možností aktuální nelehké společenské situace pokračovat 
ve zvelebování naší obce tak, aby se zde lidem žilo co nejlépe. 

Dotace od SZIF (Státní zemědělský intervenční fond) 

Ve 4.čtvrtletí tohoto roku byla naší obci přiznaná dotace z „Programu rozvoje 
venkova“ na rekonstrukci společenského sálu v budově obecního úřadu ve výši      
479 160,- Kč. Záměrem rekonstrukce společenského sálu je odstranění plísně 
a sanace vlhkého zdiva, odstranění poškozených omítek, injektáži zdiva infúzní 
clonou a provedení sanačních omítek. Stávající podlahová krytina (stářím 
znehodnocená) bude nahrazena novou krytinou (linoleum), včetně vyrovnání 
podkladu samonivelační stěrkou a nátěru zabraňující vzlínání vlhkosti, dále bude 
provedena nová elektroinstalace a pořízeno úsporné LED osvětlení. Na strop bude 
instalován nový snížený sádrokartonový podhled a na okna interiérové žaluzie. Celá 
místnost bude nově vymalována. Dále bude pořízeno mobilní audio zařízení pro 
spolkové akce pro veřejnost. Po dokončení rekonstrukce bude společenský sál opět 
využíván ke kulturním a společenským akcím. 

 

 Sraz rodáků a přátel obce Oplot 

Příští rok budeme pořádat opět po pěti letech „Sraz rodáků a přátel obce Oplot“. 
Setkání je naplánováno na sobotu 17. června 2023. Přesný čas konání, prostory 
a program celé akce se ještě dolaďují. V této souvislosti prosíme při organizaci 
nejvýznamnější kulturní akce příštího roku o pomoc a spolupráci nejen místní 
obyvatele – uvítáme k zapůjčení jakékoliv fotografie mapující historii obce (snímky 
původních domů či objektů před rekonstrukcí, videa a další materiály z dob 
minulých). Veškeré obrazové materiály mohou nejen místní občané, ale i ostatní 
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zájemci posílat elektronickou formou na email: info@oplot.cz nebo je doručit přímo 
na obecní úřad. Můžete také využít oficiální profil obce na sociální síti Facebook. 

 Výsadba ovocných stromů za účasti veřejnosti 

Za podpory Ministerstva životního 
prostředí se z dotačního programu na 
podporu komunitní výsadby listnatých 
ovocných stromů na veřejných 
prostranstvích uskutečnila dne 8. 
listopadu 2022 akce „Sázíme stromy 
pro budoucí generace“. Bylo vysázeno 
cca 80 ks ovocných stromů různých 
druhů. Výsadba probíhala na 
cyklostezce mezi Oplotem a obcí 
Soběkury.  U rozcestí – odbočka na Skočice - byla vysázena lípa, která nahradila tu 
původní, odstraněnou vlivem špatného stavu. Všem zúčastněným občanům děkujeme 
za pomoc. 

Vítání občánků 
 
Vítání občánků je v naší obci již tradicí. V neděli dne 27. listopadu 2022 jsme 
v zasedací místnosti OÚ Oplot přivítali do života i do naší obce nově narozené 
občánky. Od posledního konání se narodilo 8 děti (4 slečny a 4 chlapci) a ty jsme také 
na naši malou slavnost pozvali. Dopolední slavnosti se ale zúčastnilo jen 6 dětí 
v doprovodu rodinných příslušníků. Ostatní pozvaní se za neúčast omluvili.  
Slavnostního aktu se zúčastnily tyto děti se svými rodiči a sourozenci: 
Radek Bagoš, Oliver Štádler, Eliáš Lehovec, Sabina Janečková, Vít Lisner a Natálie 
Honzíková (zprava). Julie Jílková a Tereza Havlíková nebyly přítomny. 
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Mezi přítomnými nechyběli samozřejmě i prarodiče a ostatní příbuzní či známí. 
Pro rodiny to tak byla významná událost v životě dětí, která byla zapsána i do 
kroniky vítání občánků.  
     Slavnost uváděla paní Jana Peclová, proslov přednesla starostka obce Oplot paní 
Naděžda Hubačová, DiS. a kytičku s dárkem předávala paní Bohumila Žižková. Ná-
sledovaly podpisy rodičů a starostky do pamětní knihy. Celou akci provázela příjem-
ná a úsměvná atmosféra, kterou si užily děti, jejich rodiče i všichni přítomní. 
Na závěr došlo i na fotografování u kolébky. 

 

 
Rozsvícení vánočního stromu, mikulášská nadílka, vánoční jarmark  
 
Slavnostní rozsvícení vánočního stromu patří vždy k oblíbeným akcím ke konci roku. 
V naší obci se strom rozsvítil první adventní neděli přesně v 16:00 hod. 
Neodmyslitelnou součástí Vánoc je betlém. A právě ručně vyrobený betlém se letos 
poprvé objevil a rozsvítil 
u budovy MŠ a OÚ, hned 
vedle vánočního stromu. 
Každá z figur triptychu 
znázorňuje Svatou rodinu –
 tato vánoční scenérie 
rozsvítila oči nejenom těm 
nejmenším. O výrobu 
betlému (korpusu) se 
postaral zastupitel obce pan 
Josef Levora, figury 
vyřezala starostka obce paní 
Naděžda Hubačová, DiS. a 
svým výtvarným uměním 
oblékla a vdechla tváře do 
dřevěných postav paní Iveta 
Janečková. Všem patří obrovské díky. Plánem do budoucnosti je, aby se svatá 
rodinka každým rokem o nějakou postavu rozrůstala.  
Všem, kteří se přišli nadýchat předvánoční atmosférou, byl nabídnut na zahřátí svařák 
nebo čaj. V zasedací místnosti OÚ byl připraven bohatý vánoční jarmark. Výtěžek 
byl předán ředitelce MŠ Oplot paní Vladislavě Černohlávkové. Všem, kteří se 
zapojili svými výrobky do jarmarku, moc děkujeme. O hlavní program 1. adventního 
podvečera se v místní kapli postarala místní MŠ s vystoupením dětí a poté zazpívala 
Štěpánka Vyletová. Na závěr probíhala mikulášská nadílka. Na Mikuláše se děti těšily 
více, na čerta už tolik ne – ten tu ale mnoho práce neměl – i když se některé děti bály, 
žádné si do pekla neodnesl. Děti přednesly básničku nebo zazpívaly písničku a za 
odměnu jim Mikuláš, čert a anděl pak rozdali balíčky se sladkostmi. Pak jsme se 
všichni rozešli do svých domovů. 
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Poděkování paní Kühnlové 
 
Obecní úřad opět děkuje paní 
Kühnlové za zimní výzdobu před 
osvětleným stromem. Již od 
loňského roku známý sněhulák je 
letos doplněn sáněmi s dárky 
a sněhovými koulemi. 
 
 
 
 
Cena vodného od 1.1.2023  
 
Otočení kohoutkem se od ledna opět prodraží. Do ceny se musí promítnout zvýšené 
náklady na energie či chemikálie, které se používají k úpravě pitné vody nebo 
náklady na opravy vodárenské soustavy.  
 

Cena za vodné: 70,-  Kč/m3 
Cena za roční stálý poplatek: 900,- Kč 

 
Poplatek za komunální odpad 
 
Poplatek za svoz komunálního odpadu bude od příštího roku navýšen. Hlavním 
důvodem jsou neustále rostoucí náklady na svoz a likvidaci odpadu. 
 

Výpočet místního poplatku odpovídající popelnici o velikosti 120 l (za 1 
měsíc) od 1.1.2023: 

Objem nádoby (120 l) X výše místního popl. (Kč 1,-) = Kč 120,- za poplatníka a 
měsíc 

Výše povinného poplatku: 
Typ a objem 

nádoby 
Frekvence svozů Počet 

svozů 
Sazba 

poplatku /rok/ 
Výpočet 

Nádoba 
(popelnice) 120 l 

1 x za týden 52 Kč 6 240,- 120 l x Kč 1,- x 52 svozů 

Nádoba 
(popelnice) 120 l 

1 x 14 dní  26 Kč 3 120,- 120 l x Kč 1,- x 26 svozů 

Nádoba 
(popelnice) 120 l 

kombinovaný  40 Kč 4 800,- 120 l x Kč 1,- x 40 svozů 

Nádoba 
(popelnice) 120 l 

1x měsíčně 12 Kč 1 440,- 120 l x Kč 1,- x 12 svozů 

Nádoba 
(popelnice) 120 l 

individuální (pouze    
1 popl. v nemovitosti) 

6 Kč 720,-  120 l x Kč 1,- x 6 svozů 
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Nepravidelné svozy nad rámec povinného poplatku 
Objem nádoby Frekvence svozů Počet 

svozů 
Sazba za 1 svoz 

Nádoba (max. 120 l) individuální 1 Kč 120,- 

 

Platbu je možné provést od 1.1.2023 do 12.2.2023 

· bankovním převodem na účet obce Oplot č. 28127361/0100. Variabilní symbol bude 
číslo popisné dané nemovitosti nebo číslo evidenční u rekreačních objektů. Podle zapla-
cené částky, odpovídající frekvenci svozů (dle tabulky „Výše povinného poplatku“), si 
budete moci na OÚ vyzvednout známku. Proces se tak urychlí a zabrání se shlukování 
lidí. Upřednostňujeme tento způsob platby! 

· hotově do pokladny OÚ Oplot 

V případě nejasností s výběrem známek, prosím, kontaktujte OÚ. Vyzvednutí známek je 
možno do konce února na OÚ. Od 1. března bude platit nová známka. 

 

Poplatek za psa 

Poplatek za jednoho psa ve výši Kč 50,- zůstává stejný jako v minulých letech. Platbu 
bude možné provést: 

· bankovním převodem na účet obce Oplot č. 28127361/0100, variabilní symbol bude 
číslo popisné dané nemovitosti nebo číslo evidenční u rekreačních objektů a do zprávy 
pro příjemce uvedete počet psů (např. 1 pes) 

· hotově při vyzvednutí známky na popelnici. 

Výše poplatku bude záležet na počtu psů v domácnosti. Poplatek za psa je potřeba uhra-
dit na účet samostatně a nezahrnout společně s odpady. 

 

Obecní knihovna 

Paní Jiřina Pittrová je knihovnicí naší obecní knihovny od roku 2011. Letos se roz-
hodla ukončit tuto činnost, a to ke konci tohoto roku. Společně s jejími čtenáři si do-
volujeme poděkovat za dlouholetou a obětavou práci v této funkci a přejeme jí do 
dalších let hlavně hodně zdraví a pohody. 

Novou knihovnicí místní knihovny se stane od ledna 2023 paní Veronika Červená, 
která převezme od paní Pittrové veškeré činnosti spojené s touto funkcí. Přejeme ji 
mnoho nových návštěvníků knihovny a plno krásných nápadů a akcí, které drží i ma-
lé knihovny v centru dění obce. Otevírací doba bude jako doposud každou středu od 
18:00 hod. do 20:00 hod. 
 

Plánované akce 

· Betlémské světlo – sobota 24.12.2022 od 9:30 do 10:30 hod. v místní kapli 

· Novoroční pochod – neděle 1.1.2023 od 13:30 hod. – sraz u autobus. zastávky,  

  na vrcholu bude opět připraveno občerstvení v podobě špekáčků, čaje, grogu, pivka…    
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                                                                                                   za OÚ Oplot Jana Peclová 

 
 
 

TJ Sokol Oplot 
 

Pouťová zábava 
     Letos jsme po dlouhé době opět pořádali pouťovou. Bohužel to vše bylo na rychlo. 
Pronajímateli hospody se omluvila kapela a on neměl čas shánět náhradu. Proto se 
organizace zábavy ujal výbor sokola. Podařilo se zajistit dvě začínající kapely. 
Nakonec se akce zúčastnilo cca 60 lidí. Což lze v současné době považovat za úspěch. 

 
Den Sokolstva 

     Již tradičně se vždy 8.10. scházíme u pomníku padlých , položíme květiny 
a vztyčíme vlajky. Vzpomeneme na ty , kteří za nás prolili krev a bojovali za svobodu. 
 

Se školou na golf 
     Letos jsme se ve spolupráci Národní sportovní agentury, Sokola, České golfové 
federace a Pilsnergolf resort Hořehledy , zapojili do projektu se školou na golf. 
V měsíci říjnu jsme společně s nadějnými členy sokola i golfového klubu Jakubem 
a Václavem Žikešovými pozvali na ukázku golfu do naší sokolovny děti z MŠ Oplot. 
Předvedli jsme tzvn. SNAG golf, který slouží pro trénink ve vnitřních prostorách. 
Kluci i já jsme golf představili a zodpověděli jsme i otázky. Děti si domů odnesly 
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malý golfový suvenýr a pozvánku na náš nově vzniklý kroužek. Doufám , že si 
odnesly  i hezký zážitek a nějaký nový poznatek o tak trochu neprávem haněném 
sportu. Od 26.10. každou středu chodíme do sokolovny trénovat všechny odnože 
golfu a nejen to ,ale i trochu cvičit v duchu sokolského hesla. 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Pochod za vínem 

     Letošní již druhý ročník pochodu za vínem se uskutenčnil 12.11. Sešli jsme se 
v sokolovně společně asi s 12 lidmi. Vyrazili jsme společně přes obec a během 
našeho pochodu se k nám přidalo několik lidí, nakonec  jsme dorazili do horního 
větrolamu v počtu asi 25 lidí. Na konci pochodu i během probíhala ochutnávka vín. 
Ve větrolamu  u ohniště , kde nám p. Šlajs dovolil uspořádat občerstvení, o které se 
postarali naši mladí členove Filip Klír a Jakub Žikeš. Lidé si dle mého názoru vše 
užili a přivítali i občerstvení a pěkné počasí. Myslím, že letošní pochod se vydařil 
a věřím, že se stane tradicí. 
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     Večer se několik účastníků vrátilo do sokolovny, kde proběhla Martinská zábava. 
Zábavu si užilo cca 60 lidí. I kapelník kapely Agnesrock říkal , že to lze považovat za 
úspěch. 
Za pořádání této akce moc děkuji všem, co mi s tím pomohli a i nečlenům a nečlence 
(Petře Žikešové) 

 
Lampionový průvod 

     Lampionový průvod letos poznamenalo trochu počasí, ale i přes nepřízeň se sešlo 
asi 20 dětí společně s rodiči. Prošli jsme obcí a v sokolovně čekalo na účastníky malé 
občerstvení a každé dítě si vypustilo na balonku přání Ježíškovi. Celý pochod završil 
ohňostroj. 

 
Mikulášské RC ježdění 

     Společně s RC Truck Domažlice , jsme připravili pro veřejnost ukázku Rc modelů. 
Sjelo se k nám do sokolovny asi 25 ks modelů trucků a stavební techniky v měřítku 
1:14. Na sále se tak rázem ocitl provoz dolu a komunikace malého logistického 
centra. Tato akce přilákala cca 120 lidí, a to i z velké dálky , zaznamenal jsem 
návštěvníky z Prahy, Hradce Králové , Plzně , Holýšova a přilehlých obcí. A do dnes 
slyším na tuto akci jen chválu a dotazy kdy bude další? To je u našich akcí velmi 
málo slýchané. Proto chci velmi poděkovat všem, co se na této akci podíleli , 
jmenovitě alespoň tomu, co to vše vymyslel a zařídil, a to p Milan Žikeš. I jeho 
zásluhou se náš Sokol dostal do podvědomí spoustě lidí a z ohlasů vím, že nás budou 
navštěvovat i na našich dalších akcích. Což mě velmi těší. Je to i velmi přínosné pro 
náš sokol. Doufám ,že se nám povede již konečně po tolika letech i přesvědčit ty, co 
na nás nahlíží jako na nějaké zlo, že jsme tu pro lidi a snažíme se pomáhat a šířit 
sokolské myšlenky. 
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Vánoční dílnička 

     Vánoční dílnička se letos uskutečnila druhou adventní neděli. Pro návštěvníky 
jsme připravili občerstvení a výrobu svíček,  kreativní dílničku. Sešlo se asi 10 dětí 
i s rodiči. Každý si vyrobil svíčku a nějakou malou dekoraci  dle vlastní fantazie. Děti 
si užívaly i možnosti využití sálu a sportovního vybavení. 
 
 
     Závěrem chci popřát všem spoluobčanům Vše nejlepší do nového roku a krásné 
prožití Vánočních svátků, a to jménem  mým i všech Sokolů.  
 
     Ještě bych chtěl všechny pozvat na naše akce, plánujeme Líný tenis, sokolský bál. 
A nebojte se přivést děti na náš kroužek, každou středu se na Vás těšíme. 
                                                                                      Za TJ Sokol Oplot  Pavel Žikeš 
 
SDH Oplot 
 
     S blížícím se koncem roku již soutěžní činnost pomalu spěla ke svému konci. Naši 
muži se ještě zúčastnili soutěže v Horšovském Týně (12. místo z 16), v Dobřanech 
(2., 3. a 8. místo z 13) a 15. ročníku memoriálu J. Paška a J. Hrdonky v Oplotě. 
V rámci celkového vyhodnocení Chodské noční hasičské ligy se naše družstvo umís-
tilo na 4. místě z 9. Na do-
mácí soutěži memoriálu se 
nám podařilo sestavit tři 
soutěžní družstva a nakonec 
jsme obsadili 1., 4. a 5. mís-
to z 6 soutěžních týmů. Před 
konáním soutěže se bohužel 
odhlásila čtyři družstva, 
takže nakonec soutěžilo 
celkem 6 družstev mužů a 3 
družstva žen. Jako hlavní 
cena byl udělován poukaz 
na prase jako sponzorský 
dar od Dnešická zemědělská 
a.s., sud piva 30 l získaný v 
rámci soutěže Hasíme s Kozlem a poukaz na pouťové atrakce pana Cibulky. Za první 
místo našich mužů jsme získali onen sud piva, který jsme využili o pár týdnů později 
při slavnostním ukončení sezóny roku 2022. 
 
     Zásahová jednotka sboru se zúčastnila taktického cvičení u jezu v Nezdicích pořá-
daného HZS Plzeňského kraje. Cílem tohoto cvičení bylo prověření vybavenosti JPO 
V a prověření schopnosti zřízení čerpacího stanoviště s tvorbou dopravního a útočné-
ho vedení. O pár týdnů později se několik členů zásahové jednotky zúčastnilo povin-
ného školení v Dobřanech, které tentokrát bylo zaměřené na přenosné hasicí přístroje 
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včetně praktické ukázky. A dále jsme se ještě v rámci okrsku zúčastnili školení ve 
Dnešicích, jež bylo zaměřené na první pomoc. 
 
     Před příchodem zimy jsme provedli zazimování požárních stříkaček a úklid po-
žární techniky i cvičiště za sokolovnou. Dále jsme uspořádali pochod mikuláše, čerta 
a anděla po vsi. Začátkem prosince jsme uspořádali sběr kovového šrotu v obci. Vý-
těžek ze sběru bude využit mimo jiné i na plánovanou modernizaci požární stříkačky 
PS 20 v následujícím roce. V rámci dobré spolupráce s obecním úřadem jsme udělali 
prořez dvou vrb u horního rybníku, které svými větvemi stínily a ničily fasádu při-
lehlého rodinného domu. Do klubovny hasičské zbrojnice jsme za starou a téměř ne-
funkční lednici pořídili novou. Koncem roku bylo nutno udělat nečekanou opravu 
vozu AVIA 31, za což děkujeme všem, kteří se na opravě podíleli. 
 
     SDH Oplot zve všechny členy i širokou veřejnost na výroční valnou hromadu ko-
nanou 15. 1. 2023 v 16:00 v hostinci sokolovny. 
 
     SDH Oplot zve všechny občany na tradiční hasičský bál, jež se po dvouleté pauze 
uskuteční 28. 1. 2023 od 20:00. Pro návštěvníky bude připravena bohatá tombola 
s hudební produkcí kapely pana Lubomíra Chris Tolara. 
 
     Od počátku ledna budeme po vsi vybírat od členů SDH pravidelné roční členské 
příspěvky. Pro nadcházející rok zvedlo Okresní sdružení hasičů Plzeň-jih příspěvky 
o 100,- Kč, tudíž výše příspěvku dospělého hasiče bude činit 250,- Kč a výše pří-
spěvku mladého hasiče do 18 let bude činit 200,- Kč. 
 
     V červnu příštího roku se uskuteční oslavy 135 let od založení SDH Oplot spolu 
se setkáním oplotských rodáků organizovaného obecním úřadem. O termínu konání 
a programu budeme včas informovat. 
 
     Na závěr bych rád jménem SDH Oplot popřál všem občanům krásné prožití vá-
nočních svátků a mnoho štěstí v novém roce. 
                                                                               Za SDH Oplot Ing. Jan Čepický 
 
 
ČČK Oplot 
  
     Tak nám opět zaťukala zima na dveře. A tak doufáme, že nebude moc krutá a my ji 
v pořádku přečkáme a budeme se opět těšit na lepší období roku – jaro. A nyní 
bychom shrnuly naši činnost za 4. období roku 2022. Uklízely jsme kolem pomníku 
padlých vojínů na návsi. Tuto činnost prováděla paní Věra Jeslínková. Dále jsme 
uklidily v místní kapli, kde se konala mše svatá o oplotské pouti 2. října odpoledne od 
14:00 hodin. Také jsme uskutečnili 15. října Zdravotnickou přednášku, kde naším 
přednášejícím byla paní doc.  MUDr.  Milada Emmerová,  CSc. Proběhla i beseda. 
Na přednášce byli oceněni oplotští dárci krve, kteří darovali krev několikrát. Všech si 
za jejich čin velice vážíme a děkujeme za záchranu lidských životů. Poděkování patří 
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i těm, kteří pro jejich zdravotní stav nebo vyšší věk již nemohou krev darovat. V naší 
vesnici máme již 5 zlatých dárců krve, kteří darovali krev 40 x a obdrželi plaketu 
„Zlatý dárce“. Po skončení přednášky zahrál na harmoniku a zazpíval pan Hrubý. 
 

Současní dárci krve z Oplota: 
pan PharmDr. Stanislav Havlíček, paní Kamila Kubešová, paní Ing. Magdalena 
Lisnerová, pan Josef Hrdonka, pan Dušan Fořt, pan Tomáš Kalčík, paní Marta 

Volfová, paní Iveta Janečková, pan Michal Jeslínek a paní Tereza Volfová 

 
     Dále byla provedena návštěva starých a nemocných občanů, a to paní Jany 
Tobrmanové a sousedskou výpomoc provádí paní Jiřina Pittrová i s nákupy, za což jí  
 
děkujeme. Také bude odeslán vánoční pozdrav panu Karlu Hrdonkovi do Domova 
klidného stáří v Žinkovech, našemu bývalému občanovi Oplota. 
     Za dveřmi máme vánoční svátky a tak vám všem přejeme klidné a spokojené 
jejich prožití, bohatého Ježíška a do nového roku hodně zdraví, štěstí a spokojenosti.  
     Těšíme se brzy s vámi se všemi nashledanou. 
 
Plán akcí na rok 2023: 

- březen 2023 – MDŽ 
- únor-březen – Valná hromada ČČK 2023 

                                                                             Za ČČK Oplot Marcella Mašková 
 
 
MŠ Oplot 
     Podzim je za námi a Vánoce již klepou na dveře. Na tuto dobu jsme měli naplánová-
no mnoho akcí, které se nám povedly uskutečnit. 

     V měsíci říjnu se rodiče zapojili se svými dětmi do akce „Sluníčko, slunéčko, popojdi 
maličko“. Dle své fantazie mohli vyrobit sluníčko nebo slunéčko a přinést jej do MŠ. 
Výrobky se jim velice povedly a my si jimi ozdobili naši školku. 

     Na pohádce „Pohádky ovčí babičky“ v divadle Alfa se nám velice líbilo a svoje zá-
žitky děti výtvarně ztvárnily. Nejvíce je zaujal kovář, co vlkům natahoval jazyky. 

     Koncem října k nám zavítal pan fotograf. Děti už se těšily na jeho chobotničku, co 
mu padá z hlavy a vyloudí tak jejich úsměv. Po svačince se pan fotograf změnil v pana 
diskžokeje Dětské zvířátkové diskotéky. Děti se měnily v slony, lachtany a jiná zvířátka. 
Nakonec si každý zúčastněný odnesl nafouknutý balónek v podobě zvířátka. Děti si dis-
kotéku užily a už se těší na další. 

     Divadlo Hra k nám přijelo s pohádkou O červené Karkulce. Jako vždy byly do hry 
zapojeny i děti a tak se jim podařilo „upéct“ bábovku, zachránit babičku a za odměnu si 
mohly bábovku sníst. 

     Koncem listopadu k nám do MŠ přijel pan Frič a víla Žbluňka na Setkání s písničkou. 
Děti byly zapojeny do hádání písniček, které jsme si pak společně zazpívali. 

     O první adventní neděli jsme si zazpívali v kapli vánoční písničky při rozsvěcení vá-
nočního stromku. Letos byl opět po dlouhé době a izolaci v rámci preventivních proti-
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covidových opatření pořádán vánoční jarmark. Výtěžek z jarmarku bude použit na po-
třeby dětí z mateřské školy. Tímto bych chtěla poděkovat všem, kteří velkou měrou při-
spěli na prodej svými nádhernými výrobky i těm, kteří se podíleli na organizaci jarmar-
ku. 

     Také k nám jako tradičně zavítal Mikláš, ale tentokrát bez čertíka. Přinesl dětem plno 
dobrot a za básničku či písničku je odměnil. Na závěr mu všechny děti zazpívaly písnič-
ku o popletených čertících. 

     Vánoce jsou již za dveřmi a tak i u nás v MŠ chodil Ježíšek a přinesl mnoho zajíma-
vých darů, např. speciální myšky, kterým děti musejí určit správnou cestu, aby našly sýr; 
robota Kulíška, který umí pomocí dálkového ovládání malovat; anebo hru, díky níž se 
sami mohou proměnit v roboty a programátory. Pokud budou chtít „cestovat“, mohou 
pomocí kouzelné tužky od Albi prozkoumat celou Zeměkouli. 

     Vánoční besídkou jsme se chtěli rozloučit se starým rokem. Měla být 14. 12., ale pro-
tože hodně dětí onemocnělo, byl termín přesunut na 20. 12. 2022. 

     Krásné prožití vánočních svátků, klid, pohodu, ale hlavně hodně zdraví a štěstí po 
celý nový rok 

     Vám všem přejí děti a zaměstnanci MŠ Oplot. Fotografie a informace o dění v MŠ 
najdete na webových stránkách školy www.oplot.cz/materska-skola/ 

                                                                         Za kolektiv MŠ Vladislava Černohlávková 

     

 
 


